
                                                                                                           Kożuchów, 30.05.2016 r. 

 

Nasz znak: OR.0003.20.2016.MO 

 

                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

 

sprawa: wniosków i interpelacji radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

 

 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 24 maja 2016 roku zgłoszono 

następujące wnioski i interpelacje:  

 

Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej 

cyt.: 

1. W związku z otrzymaniem dofinansowania do remontu i przebudowy ulic i chodników 

przy Młynarskiej i przyległych w ramach „Programu rozwoju gminnej i powiatowej 

infrastruktury drogowej na lata 2016-2019” wnioskuję o uwzględnienie uwag mieszkańców 

do planowanego remontu.  

Przeprowadziłam konsultacje społeczne i zostałam zobligowana przez mieszkańców 

do zgłoszenia w formie wniosków – propozycji do realizacji w ramach projektu.  

 

1. Przekierowanie ruchu ciężkich pojazdów z ulicy Kościuszki na ulicę Kraszewskiego 

/w tej sprawie była już składana interpelacja 2 czerwca 2015 r., wniosek miał zostać 

rozpatrzony w ramach przyszłych prac nad poprawą i uporządkowaniem organizacji 

ruchu drogowego w ciągu dróg na terenie dawnej jednostki wojskowej, odpowiedź 

z 4 sierpnia 2015 r./ 

2. Ulica Kościuszki powinna być jednokierunkowa z braku możliwości przejazdu 

dwóch samochodów ze względu na dużą ilość pojazdów parkujących wzdłuż ulicy 

Kościuszki / problem zgłaszali mieszkańcy podczas spotkania z Burmistrzem w dniu 

18 kwietnia 2016 r./ 

3. Konieczność oświetlenia placu pomiędzy blokami 7, 9, 11, 13 i 15 na ulicy 

Kościuszki /interpelacja była zgłaszana kilkakrotnie, ostatnio w sierpniu 2015 r., 

po odmownej odpowiedzi z 8 wrześnie 2015 r. mieszkańcy ponownie napisali do 

Burmistrza wniosek o zainstalowanie oświetlenia, podpisało się ponad 100 

mieszkańców osiedla i usłyszeli deklarację, że lampy zostaną w roku 2016 – 

zainstalowane. Trzymamy Pana Burmistrza Pawła Jagaska za słowo/. 

4. Mieszkańcy ulicy Kościuszki wnioskują o remont dróg osiedlowych wraz 

z parkingiem. 

5. Powinny zostać uwzględnione sugestie mieszkańców ulicy Kościuszki i Rataja 

dotyczące uporządkowania sieci kanalizacji sanitarnej, wodociągowej i deszczowej 



/mieszkańcy zgłaszali uwagi po spotkaniu z Burmistrzem 18 kwietnia 2016 r. – 

prezes spółki Uskom zapewnił, że weźmie pod uwagę propozycje mieszkańców/. 

6. Zwrócono uwagę na konieczność wydzielenia miejsc parkingowych dla 

samochodów wzdłuż ulicy Rataja i Młynarskiej. 

7. Mankamentem, który na razie nie znajdzie pozytywnego rozwiązania jest brak 

w planach remontu oświetlenia ulic Rataja i Koszarowej. 

8. Kolejnym mankamentem, na który zwracają uwagę mieszkańcy jest brak chodnika 

na części ulicy Koszarowej – od Kościuszki do Kraszewskiego. 

9. Niezbędne jest odprowadzenie wód deszczowych przy ulicy Koszarowej na odcinku 

od Górskiej do Kościuszki /otrzymaliśmy odpowiedź na interpelację złożoną w tej 

sprawie/. 

10. Powinna zostać dokonana naprawa wjazdów do garaży w okolicy ulicy 

Młynarskiej, wjazdy zostały zdewastowane przez ciężkie pojazdy Uskomu 

/interpelacja została złożona 25 lutego 2015 r., odpowiedź z 15 kwietnia 2015 r. 

wskazywała, że remont drogi dojazdowej zostanie uwzględniony przy ustalaniu 

zakresu remontów dróg, które zostaną wykonane w 2016 r./ 

11. Uwzględnienie sugestii mieszkańców dotyczących miejsca wjazdu na posesje przy 

ulicy Rataja i Młynarskiej oraz możliwość budowy miejsc parkingowych przy tych 

posesjach /problem ten mieszkańcy poruszyli podczas spotkania z Burmistrzem 

18 kwietnia 2016 r./ 

12. Ciągłym problemem jest mała ilość miejsc parkingowych przy ulicy Młynarskiej. 

Mieszkańcy proponowali przejęcie przez gminę ziemi należącej do Wojskowej 

Agencji Mieszkaniowej. Spory kompetencyjne na razie uniemożliwiły wykonanie tego 

postulatu. 

13. Mieszkańcy proszą o wycięcie dwóch orzechów z ulicy Kościuszki i trzech lip 

z ulicy Rataja.  

 

Proszę o uwzględnienie sugestii wynikających z mojej interpelacji.  

 

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.: 

2. Wnoszę o harmonogram inwestycji z aktualizacją dat, do wiadomości i zaakceptowania 

przez radnych.  

3. Proszę o informację – plan, na co zostanie przeznaczony zwrot dotacji, która przeznaczona 

jest na przebudowę ulicy Ciepielowskiej w Nowej soli.  

4. Zwracam się z prośbą o zagwarantowanie dofinansowania do przystanku przy ulicy 

Nowosolnej.  

 

Andrzej Marek – radny Rady Miejskiej 

cyt.: 

5. Proszę o naprawę chodników przy ulicy Żagańskiej – pozapadane kostki. Proszę również 

oczyścić chodnik z trawy, która zarasta na chodnikach.  

6. Proszę o rozpatrzenie możliwości zakupu równiarki przez P.U.K. USKOM, w celu 

równania dróg gruntowych na terenie Gminy Kożuchów.  



7. Proszę o udostępnienie kserokopii wszystkich dokumentów dotyczących Projektu Hali 

Sportowej. (na prośbę mieszkańców) 

 

Andrzej Nowocień- radny Rady Miejskiej 

cyt.: 

8. Na prośbę mieszkańców Stypułowa, proszę o wyczyszczenie i naprawę zapadniętego 

chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 296 w kierunku Żagania od numeru posesji 128 

do 144. 

9. Proszę o wykoszenie trawy wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 293 w kierunku Żagania.  

 

Perdian Halina – radna Rady Miejskiej 

cyt.: 

10. Proszę o odpowiednie ustawienie lustra drogowego, stojącego na skrzyżowaniu ulicy 

Hoża z ulicą Kraszewskiego, tuż przy markecie Dino.  

11. Proszę o naprawienie drogi przy ulicy Hoża 12. Około rok temu w tym miejscu była 

awaria rury wodociągowej. Awarię usunięto. Czerwoną kostkę polbrukową pracownicy 

P.U.K. USKOM zabrali, a w miejsce kostki nasypano tłucznia, który psuje estetykę drogi 

i utrudnia przejazd pojazdów. Proszę ponownie o położenie czerwonej kostki polbrukowej 

w ciągu drogi przy ul. Hoża 12.  

12. Proszę o zamontowanie barierek ochronnych wzdłuż schodów biegnących do dwóch fos, 

znajdujących się przy Centrum Kultury „Zamek” przy ul. Klasztornej.  

13. Proszę o zasypanie nieczynnej studzienki, znajdującej się przy budynku ul. Klasztorna 5. 

Studzienka znajduje się na ścieszce, którą przechodzą mieszkańcy. Powstały dół grozi 

niebezpieczeństwem.  

 

Tomasz Walczak – radny Rady Miejskiej 

cyt.: 

14. Ulica Szprotawska – dalej zapadnięte są hydranty podziemne w drodze. Temat był pisany. 

15. Proszę o przesłanie do właścicieli, zamieszkałych przy ulicy 1 Maja o podjęciu 

interwencji w sprawie wycinki suchych drzew przy drodze.  

16. Ulica Spacerowa – suche drzewa i konary.  

 

 

                                                                                       

                                                          Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                      Ireneusz Drzewiecki 


